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Betreft: Verbeterplan voorgebied tussen Oss en Berghem

Geachte Burgemeester en Wethouders van de gemeente Oss,

We hebben kennis genomen van het bovengenoemde plan en zijn van mening dat dit helaas
geen positieve bijdrage levert aan (de ontwikkeling van) het gebied tussen Oss en Berghem.
Helaas worden een aantalzaken die volgens ons belangrijk zijn, niet meegenomên in deze
plannen.
Sinds de opening van de'Weg van de toekomsf is er (wat ons betrefi) duldelijk sprake van
toegenomen geluidshinder, we hebben dit op de avond van 6 oktober 2015 aangegeven.
Rond 05:00 uur vroeg in de morgen begínt het geraas, wellicht door o.a. de te hoge snelheid
waarmee er door het verkeer wordt gereden en het feit dat er geen beschermende
maatregelen tegen geluidsoverlast zün genomen.
Bij het presenteren van het plan is gesteld dat het uopen" karaktertussen Berghem en Oss
behouden moet blijven en er daarom voor deze inrichting is gekozen. Wanneer je vanaf de
'Weg van de toekomst" westelijk kijkt, dus naar Oss, áe je ter hoogte van de wijk Schadewijk
Noord-Oost diverse maatregelen ter afscherming m.b.t. geluid en zicht van en naar deze
wijk. Vanuit die wijk hoefr er dus geen sprake te zijn van een open karakter.
Voor de tegenovergestelde richting zou dat wel het geval moeten zijn, ergo de inwoners van
Berghem mogen wel last van dit razende verkeer hebben. Daarbij stel ik u de vraag: Voor
wie is dit open karakter belangrijk? Voor de automobilist of vrachtwagen chauffeur die op
deze weg rijdt en zo snel mogelijkdeze weg wilverlaten?

Het is in onze optiek een veel betere oplossing wanneer er ook maatregelen in dit plan
worden venrerkt tegen geluidsoverlast in oostelijke richting. Het talud met zonnebloemen
moet juist naast de weg liggen zodat met deze inrichting tevens wat aan de geluidsoverlast
kan worden gedaan.

Ook denken wij dat de aanleg van een park metwandelpaden vriiweldirect aan de'Weg van
de toekomst" zonder geluidswal niet het beoogde doel van recreëren zal halen.

Een opmerking t.a.v. de Reutstraat tussen de Spaanderstraat en het honden uitlaattenein is
de straatverlichting te weinig voor voldoende zicht.

Hoogachtend


